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 2017. március 7-én 14:00 órakor tartott üléséről 

E M L É K E Z T E T Ő 
a Rejtő Sándor Könnyűipari és Környezetmérnöki Kar Kari Tanácsának 

 
 
Helye: 103. tanácsterem 
Jelen vannak: Lásd a jelenléti íven 
Dr. Koltai László levezető elnök tájékoztatta az ülésen résztvevőket, hogy a szavazati joggal 
rendelkező 17 fő közül jelen van 13 fő, tehát az ülés határozatképes. Meghívott vendégként részt 
vettek: 

1. napirendi ponthoz Dr. Telegdi Lászlóné 
2. napirendi ponthoz dr. Biczó Imre 

Kimentette magát: Papp Zsolt, Gál Csongor, Füzér Zsófi.  
Dr. Kisfaludy Márta az intézetigazgatói szavazati jogát dr. Hottó Évára ruházta át. 
Az emlékeztető hitelesítésére felkérte dr. Horváth Csabát. 
Mivel személyi kérdésről is lesz szavazás, javaslatot tett a Szavazatszámláló Bizottság 
összetételére: 
Dr. Hottó Éva elnök és Szeder András, Derék Zoltán tagok. 
Az ülésről hangfelvétel nem készült, mivel a teremben nem volt áramszolgáltatás. 
A Kari Tanács egyhangúan elfogadta a napirendi pontokat és a Szavazatszámláló Bizottság 
összetételét (13 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). 
 
1. Professor Emerita oklevél átadása 
Dr. Kisfaludy Márta megköszönte Dr. Telegdi Lászlóné ny. egyetemi tanárnak a kar érdekében 
végzett fáradságos munkáját és örömmel adta át neki az egyetem által adományozott Professor 
Emerita kitüntető címet, remélve, hogy a jövőben is számíthatunk a segítségére. 
 
2. Egyetemi docensi pályázat véleményezése 
A Környezetmérnöki Intézetbe kiírt egyetemi docensi pályázatra egyetlen jelentkező volt, dr. Biczó 
Imre, aki jelenleg is a kar munkatársa tudományos főmunkatárs beosztásban. Pásztor Ildikó 
ismertette az Intézeti Tanács támogató véleményét (8 igen, 0 nem, 0 tartózkodás). Dr. Borbély 
Ákos, a kari Pályázatokat Elbíráló Bizottság elnöke elmondta, hogy a jelölt beadott anyaga hiányos 
volt, az Óbudai Egyetem Foglalkoztatási Követelményrendszere szerint a docensi kinevezéshez 
szükséges jó néhány feltétel részletezése nem szerepel benne, ezeket most tisztázná a jelölttel. 
 
Részvétel tudományos minősítés munkájának folyamatában (doktori cselekmények 
megvalósításában, opponensi tevékenység) 
válasz: A BME-n fennálló munkaviszonya alatt a Doktori Bizottság titkára volt, 18-20 doktori 
cselekménynek volt résztvevője és az OE-n is felkérték már bírálónak. 
Részvétel nemzetközi és hazai szakmai bizottságokban 
válasz: az 1990-es években számos nemzetközi konferenciát szervezett, bizottsági elnökként 
Tisztségviselő szakmai szervezetekben, társaságokban 
válasz: sajnos nem 
Részvétel tudományos szervezetekben 
válasz: tagja  a Magyar Mérnöki Kamarának 
Országos testületekben aktív tagság, folyóiratok, sorozatok szerkesztőbizottságában tagság ill 
lektorálás, valamint a szakmai kitüntetésekre vonatkozó kérdésre a jelölt válasza nemleges volt. 
Dr. Borbély Ákos megköszönte a válaszokat és elmondta, hogy a jelöltnek a szabályzat szerint 
csak négyet kell teljesítenie a kilenc feltételből és ez megvolt. 
Bodáné dr. Kendrovics Rita a BME-n és a SZIE-n, valamint a Keleti Karon oktatott tantárgyairól 
kérdezett. Dr. Horváth Csaba elmondta, hogy örül a jelölt életrajzában olvasott hatalmas szakmai 
tapasztalatnak és bizonyára a rendszerünk hibája, ha még ezek után neki kell bizonygatnia az 
alkalmasságát. Kéri a kari tanácstagokat, hogy ezt is vegyék figyelembe a szavazásnál.  
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Dr. Kisfaludy Márta megjegyezte, hogy a mesteroktató munkakör pont az iparból érkező nagy 
tapasztalatú kollégáknak kedvezne, de sajnos az egyetem még nem módosította a szabályzatát, 
így nem lehet erre a munkakörre felvenni. 
Dr. Borbély Ákos elmondta, hogy nem kötözködésnek szánta a kérdéseket, hanem ez a dolga a 
bizottság elnökeként, egyben kéri a pályázót a hiányzó információk pótlására az egyetemi PEB 
ülése előtt. 
A Kari Tanács titkos szavazással támogatta dr. Biczó Imre határozatlan idejű egyetemi docensi 
kinevezését a Környezetmérnöki Intézetbe (11 igen, 1 nem, 1 tartózkodás) 
 
3. A kari PR munka beszámolója 
Pásztor Ildikó elmondta, hogy minden évben elkészül az elmúlt időszak beiskolázási 
tevékenységéről egy beszámoló. ehhez most hozzátették az I. évfolyamosok marketinges  
véleményfelmérő vizsgálatainak értékelését is (3 lap). Megjegyezte, hogy idén jóval kevesebb 
középiskolába jutottunk el, mint tavaly. Dr. Zoller Vilmos hiányolta a visszajelzést arról, 
eredményre vezettek-e ezek a látogatások. Többen elmondták, hogy nem tapasztaltak 
fogadókészséget a középiskolákban, az igazgatók nem érzik a felelősségüket ebben illetve nincs 
idő ezekre a tájékoztatókra. Talán elektronikus levelek, ppt-k küldésével lehetne eljutni a 
végzősökhöz. Páran a véleményfelmérő lap kérdéseit fogalmaznák meg pontosabban. 
 
A Kari Tanács egyhangúlag elfogadta a kar elmúlt időszakról szóló PR  beszámolóját (13 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás) 
 
4. Egyebek 
Dr. Kisfaludy Márta elmondta, hogy a belső audit lezajlott, a kari vezetés, a Dékáni Hivatal és a 
Terméktervező Intézet került górcső alá. Márciusban lesz külső audit is.  
Köszönetet mondott Virágh Tibornak a munkájáért, aminek folytán a kar az Erasmus kiutazók 
számával az első helyre került egyetemi szinten. 
Dr. Koltai László felhívta a figyelmet, hogy a szakmai szervezetekkel való együttműködési 
szerződéseket március 13-ig le kell adni. A törvény szerint kell eljárnunk, ezért intézetenként 2 
olyan hely kellene, ahol max. 50 főig van beírva a létszám és a szerződés lehetőleg határozatlan 
időre szól. Az intézet is igazolhatja, hogy a gyakorlatot saját maga biztosítja annak, aki nem jutott 
ki külső helyre. 
Beszámolt az Oktatási Hivatal jelenleg is zajló ellenőrzéséről. Elmondta, hogy az E-jelű 
tantervekkel még lesz tennivaló, a kari Oktatási Bizottság össze fog ülni hamarosan. 
 
Szeder András felhívta a figyelmet, hogy a karon munkavédelmi képviselőt kell választani, a 
szavazógyűlés időpontja 2017. március 13. hétfő 13:20 óra, helye: 103. terem. 
Számít mindenki részvételére, mert a szavazóképességhez 50%+1 fő jelenléte szükséges. 
 
Dr. Koltai László megköszönte a részvételt és az ülést bezárta. 
 

k.m.f. 
 

Határozatok 
RKK-KT-LVII/4/2017 
A Kari Tanács támogatta dr. Biczó Imre határozatlan idejű egyetemi docensi kinevezését a 
Környezetmérnöki Intézetbe (11 igen, 1 nem, 1 tartózkodás)  
 
RKK-KT-LVII/5/2017 
A Kari Tanács  egyhangúlag elfogadta a kar elmúlt időszakról szóló PR  beszámolóját (13 igen, 0 
nem, 0 tartózkodás) 
 
 
Az emlékeztetőt készítette: Pásztor Ildikó  Hitelesítette: dr. Horváth Csaba 


